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ROO.0012.5.1.2021           

Protokół  

z posiedzenia Komisji finansowo- gospodarczej 

odbytego w dniu 25 stycznia 2021 r. w Urzędzie Gminy w Kwilczu. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła przewodnicząca Jolanta Kwiatkowska-Sokółka, która na 

wstępie powitała Wójta Gminy p. Stanisława Mannek, Sekretarza Gminy p. Daniela 

Kozubowskiego, Kierownika GOPS wraz z zastępcą oraz członków komisji.  

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Nieobecni radny Lehmann, Olejnik i Witan. 

Członkowie komisji przyjęli protokół z poprzedniego posiedzenia przez aklamację. 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Przygotowanie sprawozdania z prac komisji za rok 2020 r. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2021 r. 

4. Sprawy bieżące – projekty uchwał. 

 

W punkcie 2 przewodnicząca komisji przedstawił sprawozdanie z prac komisji za rok 2020. 

Uwag nie wniesiono , sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie przewodnicząca przedstawiła propozycje do planu pracy na rok 2021. 

Po dokonaniu drobnych korekt plan pracy zaopiniowano pozytywnie. 

Projekt planu stanowi załącznik do protokołu. 

 

ad.3.  

W tym punkcie porządku Sekretarz Gminy przedstawił projekty uchwał w sprawie: 

- przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części działki nr 712/2 obręb Kwilcz, gmina Kwilcz. 

Komisja projekt zaopiniowała pozytywnie – 4 głosy za. 

 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzychodzkiemu na dofinansowanie bieżącej 

działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kwilczu. 

Komisja projekt zaopiniowała pozytywnie – 4 głosy za. 

 

- przyjecia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Kwilcz na lata 2021-2015. 

Kierownik GOPS przedstawiła założenia programu i dane jakie wzięto pod uwagę przy jego 

przygotowaniu. Kontynuujac przedstawiła aktualną sytuację na terenie gminy dotyczącą 

Niebieskich Kart, porad psychologa, prawnika, pedagog i lekarza. Ze względu na pandemie 

pomoc udzielana była w większości telefonicznie, co ocenia pozytywnie w wielu przypadkach 

rozmowa była łatwiejsza mniej stresująca. 

Niebieskie Karty w wiekszości zakłada Policja, która prowadzi kontrole, prekazuje informacje 

i wspólpracuje z terapeutą. 

Dyskutowano nt. współpracy z rodzinmi, korzystania z organizowanych programów i 

izolowania osoby od rodziny. 

Komisja projekt zaopiniowała pozytywnie – 4 głosy za. 
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p. Kwatkowska Sokółka zapytała kierwonika GOPS o Samorządową Kartę Praw Rodziny. 

p. Sierszulska odpowiedziała, że Samorządową Kartę Praw Rodzin. to dokument przygotowany 

przez organizację Ordo Iuris, który ma przeciwstawiać się organom działającym na rzecz 

przemocy, jeśli ta ma miejsce w rodzinie, dlatego uważa, że do tematu należy podchodzić 

rozważnie i z dystansem. 

 

- nadania nazwy ulicy we wsi Kwilcz, gm. Kwilcz. 

Komisja projekt zaopiniowała pozytywnie – 4 głosy za. 

 

- przyjęcia przez Gminę Kwilcz zadania zarzadzania publicznymi drogami wojewódzkimi w 

granicach administracyjnych miejscowości Kwilcz w zakresie pielęgnacji zieleni przydrożnej 

drogi wojewódzkiej. 

Komisja projekt zaopiniowała pozytywnie – 4 głosy za. 

 

- rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Gminy Kwilcz uchwały dotyczącej 

uzyskania przez Rząd RP pisemnej gwarancji ze strony producentów szczepionek przeciw 

wirusowi SARS-CoV-2. 

- rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Gminy Kwilcz uchwały dotyczącej 

uzyskania przez Rząd RP pisemnej gwarancji ze strony producentów szczepionek przeciw 

wirusowi SARS-CoV-2. 

 

O zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg Wniosków i Petycji , Korpik powiedział, że 

rada gminy nie ma takich kompetencji do podejmowania decyzji. Z przekazów medialnych 

wiemy, że przedstawiciele partii politycznych nie mają żadnego przebicia to co dopiero 

samorządy. Ministerstwo Zdrowia zajmuje się bezpośrednio. P. Korpik zaproponował wystąpić 

do wnioskodawców o podanie przepisu prawnego umożliwiającego podjęcie stosownej 

uchwały przez rade. Zdaniem radnego samorząd musi bronić się przed różnymi zakusami, a 

przygotowane stanowisko jest właściwe. 

 

- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Kwilcz. 

- zatwierdzenia planów pracy Komisji Rewizyjnej Gminy Kwilcz. 

 

Wójt dodał, że będzie zmiana uchwały budżetowej w celu przeznaczenia 1 mln. zł na 

modernizacje hydroforni. 

 

ad.4. W tym punkcie p. Korpik zapytał czy samorząd ma jakąś wiedze nt, centralnej ewidencji 

budynków w kwestii opalania. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że żadnej wiedzy nie mamy, w roku przyszłym planowany jest 

Narodowy Spis Ludności i Mieszkań. 

p. Korpik poinformował, że na prośbę p. Kostrzyńskiego zgłosił p. Ciuraj potrzebę załatania 

dziur na odcinki drogi Kubowo -Wituchowo. Ponadto w Luboszu przy terenie przeznaczonym 

pod cmentarz porzucono śmieci należy je usunąć. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, o godz. 1630 posiedzenie zakończono. 

Na tym posiedzenie zakończono.                        Przewodnicząca posiedzenia 

Protokołował G.P. 

                                                                             /-/Jolanta Kwiatkowska-Sokółka 


